



Date: 25/10/2021

Dear ALS Parents,

Greetings,

It is with great pleasure that we announce the beginning of phase one of the new ALS campus. The campus will be located in Western Al Nakheel District, adjacent to the current location. (towards the north)

Kindly refer to the attached map.

Phase one is expected to finish during the Scholastic Year 2021/2022 and comprise of the Boys' School, the Girls' School and the early childhood division. Phase two will include the gymnasiums, the library and media center and the fine and performing arts complex including a 300- seat- theater, and scheduled to finish shortly thereafter in a period not to exceed six months.

While this has been a long-anticipated wait, we are sure that this purpose built, state of the art campus will be a visionary flagship that will allow ALS to secure its place in the ranks of top international schools world-wide.

The ALS Management would like to take this opportunity to thank our constantly growing body of parents and students for their continued support and belief in the Mission and Vision of ALS.

Sincerely,


Larry Molacek

Superintendent

التاريخ : 1443/3/19 هـ

أعزائنا أولياء الأمور الكرام ،

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،

يسر إدارة مدارس التعليم المتطور الإعلان عن البدء بالمرحلة الأولى من بناء الحرم المدرسي الجديد الذي سيكون موقعه في حي النخيل الغربي، متاخماً للموقع الحالي من جهة الشمال، كما هو موضح في الخريطة المرفقة.

سيتم البناء على مرحلتين مع توقع إنتهاء المرحلة الأولى المتضمنة مبنى مدرسة البنين، مبنى مدرسة البنات ومبنى مدرسة الإبتدائي ورياض الأطفال خلال العام الدراسي 2021 - 2022.

أما بالنسبة للمرحلة الثانية التي تتضمن الصالات و الملاعب الرياضية، المكتبة ومجمع الفنون و المسرح والمتكون من 300 مقعد فمن المتوقع أن ينتهي العمل بها بعد فترة وجيزة لا تتجاوز الستة أشهر من إنتهاء المرحلة الأولى.

نتمنى أن يكون هذا المبنى سبباً مضافاً لتعزيز مكانة مدارس التعليم المتطور كمدرسة رائدة بين المدارس العالمية المرموقة في المملكة و العالم في مسيرتها التعليمية والتربوية.

كما نود أن نخص بالشكر جميع الأهالي الكرام و طلابنا الأعزاء مثنين دوركم الهام في دعم مسيرة مدارس التعليم المتطور و إيمانكم الدائم برسالتنا التربوية.

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير.

لاري مولاتشك

المشرف العام



مركز والدة الامير
فيصل بن فهد للتوحد